

NVIDIA 3D TV: Frequently Asked Questions

1 How can I find out if my 3D Television is supported?

Go to the NVIDIA 3D TV web page at www.nvidia.com/3dtv. Check the system requirements section to see a list of supported 3D TVs. If your 3D TV is not listed, contact NVIDIA support at www.nvidia.com/support.

2 Why is the 3D effect available only in full-screen mode but not in window mode?

The current NVIDIA driver is designed to support features such as 3D video streaming only in full-screen mode. Support for 3D effects in window mode will be made available by NVIDIA as a free update in future driver releases.

3 Why do I see a black/white screen when I connect or disconnect the HDMI display while playing a game or watching a Blu-ray movie?

This issue maybe application-specific and may occur when applications are moved from the computer to an external display and vice versa. This does not indicate a problem with your computer or the application.

To resolve this issue, close the application and open it again in the desired display. Also ensure that the latest updates have been installed for the application. For more information, see knowledge base article 2757 at www.nvidia.com.

4 Do I need to follow a sequence for installing the Intel and NVIDIA graphic drivers?

No. You can install the Intel and NVIDIA graphic drivers in any sequence.

September 2010



OCNV3JA00



5 Why does my computer not display an image when I uninstall the Intel graphics driver?

This issue occurs because the display on your computer uses the Intel graphics driver. It is recommended that you do not uninstall the Intel graphics driver.

To resolve the issue, either restart your computer or connect your computer to an external display through the HDMI connector. For more information, see knowledge base article 2758 at www.nvidia.com.

6 Why is the graphic performance lower in 3D mode compared to 2D mode?

Graphic frame rate in 3D mode is known to be reduced. If you are experiencing low frame rates while playing games, try reducing the screen resolution or game setting.

7 Why do I see the Windows logo on my computer screen even after Windows has loaded?

This issue may occur on restarting your computer if you have disabled the Intel graphics adapter. To workaround this issue, enable the Intel graphics adapter on your computer. For more information, see knowledge base article 2759 at www.nvidia.com.

Information in this document is subject to change without notice.

© 2010 Dell Inc. All rights reserved. Printed in Ireland.

Reproduction of these materials in any manner whatsoever without the written permission of Dell Inc. is strictly forbidden.

Trademarks used in this text: Dell™ is a trademark of Dell Inc.; Intel® is a registered trademark of Intel Corporation in the U.S and other countries; Microsoft® and Windows® are registered trademarks of Microsoft corporation in the United States and/or other countries.

Other trademarks and trade names may be used in this document to refer to either the entities claiming the marks and names or their products. Dell Inc. disclaims any proprietary interest in trademarks and trade names other than its own.

NVIDIA 3D TV: Часто задаваемые вопросы

1 Как мне определить, поддерживается ли мой трехмерный телевизор?

Посетите веб-узел, посвященный NVIDIA 3D TV, по адресу www.nvidia.com/3dtv. Ознакомьтесь с перечнем поддерживаемых трехмерных телевизоров в разделе системных требований. Если вашего трехмерного телевизора нет в этом перечне, обратитесь в службу поддержки компании NVIDIA по адресу www.nvidia.com/support.

2 Почему трехмерный эффект доступен только в полноэкранном режиме, но не доступен в режиме окна?

Текущий драйвер NVIDIA предназначен для поддержки таких функций, как трехмерное потоковое видео, только в полноэкранном режиме. Поддержка трехмерных эффектов в режиме окна будет обеспечена компанией NVIDIA как бесплатное обновление будущих версий драйвера.

3 Почему я вижу черно-белый экран, когда подсоединяю или отсоединяю дисплей HDMI во время игры или просмотра фильма Blu-ray?

Эта проблема может быть связана с конкретным приложением и может возникать при переносе приложений с компьютера на внешний дисплей и наоборот. Это не указывает на проблему с компьютером или приложением.

Чтобы устранить неполадку, закройте приложение и откройте его снова на нужном дисплее. Убедитесь также, что установлены все самые свежие обновления для используемого приложения. Дополнительную информацию можно посмотреть в статье 2757 базы знаний на веб-узле www.nvidia.com.

Сентябрь 2010 г.



4 Должен ли я придерживаться какого-либо определенного порядка действий при установке графических драйверов Intel и NVIDIA?

Нет. Графические драйверы Intel и NVIDIA можно устанавливать в любом порядке.

5 Почему на моем компьютере не отображается изображение после деинсталлирования графического драйвера Intel?

Эта проблема возникает потому, что дисплей компьютера использует графический драйвер Intel. Рекомендуется не деинсталлировать графический драйвер Intel.

Для устранения неполадки либо перезапустите компьютер, либо подсоедините компьютер к внешнему дисплею через разъем HDMI. Дополнительную информацию можно посмотреть в статье 2758 базы знаний на веб-узле www.nvidia.com.

6 Почему графическая производительность ниже в трехмерном режиме по сравнению с двумерным режимом?

Известно, что частота графических кадров в трехмерном режиме уменьшается. Если во время игры наблюдается низкая частота кадров, попробуйте уменьшить разрешение экрана или настройки игры.

7 Почему я вижу логотип Windows на экране компьютера даже после загрузки Windows?

Эта проблема может возникать при перезапуске компьютера, если вы отключили графический адаптер Intel. Чтобы обойти эту проблему, включите графический адаптер Intel на компьютере. Дополнительную информацию можно посмотреть в статье 2759 базы знаний на веб-узле www.nvidia.com.

Информация, содержащаяся в данном документе, может быть изменена без уведомления.

© 2010 Dell Inc. Все права защищены. Напечатано в Ирландии.

Воспроизведение материалов данного руководства в любой форме без письменного разрешения Dell Inc. строго запрещается.

Товарные знаки, используемые в тексте данного документа: Dell™ является товарным знаком Dell Inc.; Intel® является охраняемым товарным знаком Intel Corporation в США и других странах; Microsoft® и Windows® являются охраняемыми товарными знаками Microsoft Corporation в США и (или) других странах.

В данном документе могут использоваться другие товарные знаки и торговые наименования для указания фирм, заявляющих свои права на такие товарные знаки и наименования, или продукции этих фирм. Компания Dell не заявляет прав ни на какие товарные знаки и торговые наименования, кроме собственных.

5 מדוע לא מופיעה תמונה במחשב בעת התקנת מנהל ההתקן הגרפי של Intel?

תופעה זו מתרחשת מכיוון שהתצוגה במחשבת משתמשת במנהל ההתקן הגרפי של Intel. מומלץ לא להסיר את התקנת מנהל ההתקן הגרפי של Intel.

כדי לפתור זאת, באפשרותך להפעיל את המחשב מחדש או לחבר את המחשב לתצוגה חיצונית באמצעות מחבר HDMI. למידע נוסף, עיין במאמר 2758 במאגר הידע באתר www.nvidia.com.

6 מדוע הביצועים הגרפיים נמוכים יותר במצב תלת-מימד לעומת מצב דו-מימד?

הפחתת קצב המסגרות הגרפי במצב תלת-מימד הינה תופעה מוכרת. אם אתה נתקל בקצב מסגרות נמוך במהלך משחקים, נסה להפחית את רזולוציית המסך או הגדרות המשחק.

7 מדוע סמל הלוגו של Windows מופיע על-גבי מסך המחשב גם לאחר שמערכת Windows סיימה לעלות?

תופעה זו עשויה להתרחש בעת הפעלת המחשב, אם השבתת את מתאם הגרפיקה של Intel. כדי לעקוף את התופעה, הפעל את מתאם הגרפיקה של Intel במחשב. למידע נוסף, עיין במאמר 2759 במאגר הידע באתר www.nvidia.com.

המידע במסמך זה עשוי להשתנות ללא הודעה מראש.
© 2010 Dell Inc. כל הזכויות שמורות. הודפס באירלנד.

חל איסור מוחלט על העתקה של חומרים אלו, בכל דרך שהיא, ללא קבלת רשות בכתב מאת Dell Inc.

סימנים מסחריים המופיעים במסמך זה: Dell™ הוא סימן מסחרי של Dell Inc.; Intel® הוא סימן מסחרי רשום של Intel Corporation בארה"ב ובמדינות אחרות; Microsoft® ו-Windows® הם סימנים מסחריים רשומים של חברת Microsoft בארה"ב ו/או במדינות אחרות.

ייתכן שייעשה שימוש בסימנים מסחריים ובשמות מסחריים אחרים במסמך זה כדי להתייחס לישויות הטוענות לבעלות על הסימנים והשמות, או למוצרים שלהן. חברת Dell Inc. מוותרת על כל עניין קנייני בסימנים מסחריים ובשמות מסחריים למעט אלה שבבעלותה שלה.

טלויזיה בתלת-מימד NVIDIA: שאלות נפוצות

1 כיצד אדע אם הטלויזיה שלי בתל-מימד נתמכת?

עבור לאתר הטלויזיה בתלת-מימד של NVIDIA בכתובת www.nvidia.com/3dtv. עיין בסעיף דרישות המערכת לאיתור רשימה של הטלויזיות בתלת-מימד הנתמכות. אם הטלויזיה בתלת-מימד שלך לא נתמכת, פנה לתמיכה של NVIDIA בכתובת www.nvidia.com/support.

2 מדוע אפקט התלת-מימד זמין רק במצב מסך מלא ולא במצב תצוגה בחלון?

מנהל ההתקן הנוכחי של NVIDIA נועד לתמוך בתכונות כגון זרימת וידאו בתלת-מימד, במצב מסך מלא בלבד. בגרסאות עתידיות של מנהל ההתקן, NVIDIA תספק תמיכה באפקטי תלת-מימד במצב תצוגה בחלון.

3 מודע מופיע חלון שחור/לבן בעת חיבור או ניתוק של תצוגת ה-HDMI במהלך משחק או צפייה בסרט Blu-ray?

ייתכן שתופעה זו קשורה ליישום הספציפי וכנראה מתרחשת בעת העברת יישומים מהמחשב לתצוגה חיצונית ולהפך. הדבר אינו מעיד על בעיה במחשב או ביישום.

כדי לפתור זאת, סגור את היישום ופתח אותו שוב בתצוגה הרצויה. בנוסף, ודא שהתקנת את העדכונים האחרונים עבור היישום. למידע נוסף, עיין במאמר 2757 במאגר הידע באתר www.nvidia.com.

4 האם עלי להתקין את מנהלי ההתקנים הגרפיים של NVIDIA ושל Intel ברצף מסוים?

לא. אין חשיבות לסדר ההתקנה של מנהלי ההתקנים הגרפיים של Intel ושל NVIDIA.

